

Title (en)

Apparatus for issuing self-adhesive labels adhering to a backing strip.

Title (de)

Gerät zum Ausgeben von auf einem Trägerband haftenden Selbstklebeetiketten.

Title (fr)

Appareil pour délivrer des étiquettes autocollantes adhérantes sur une bande de support.

Publication

**EP 0653353 A1 19950517 (DE)**

Application

**EP 94115923 A 19941010**

Priority

DE 4338551 A 19931111

Abstract (en)

An apparatus (10) for issuing self-adhesive labels (16) adhering to a carrier strip (15) possesses a dispensing edge (17), round which the carrier strip (15) can be pulled in such a way that the self-adhesive label (16) comes loose from the carrier strip (15). In order, in an apparatus of this kind, to ensure that the dispensing edge can be made sufficiently sharp, even in the case of a large span and a large label width consequently to be provided, without support being necessary between its fastening ends, provision is made for the dispensing edge (17) to have a string-like or wire-like element which is tensioned between two side parts (30, 31) and the tension which can be adjusted. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Gerät (10) zum Ausgeben von auf einem Trägerband (15) haftenden Selbstklebeetiketten (16) besitzt eine Spendkante (17), um die das Trägerband (15) derart ziehbar ist, daß sich das Selbstklebeetikett (16) vom Trägerband (15) löst. Um bei einem derartigen Gerät zu erreichen, daß die Spendkante auch bei großer Spannweite und damit vorzusehender großer Etikettenbreite ausreichend scharfkantig ausgebildet werden kann, ohne daß eine Unterstützung zwischen ihren Befestigungsenden notwendig ist, ist vorgesehen, daß die Spendkante (17) ein zwischen zwei Seitenteilen (30,31) gespanntes schnur- oder drahtartiges Element aufweist, dessen Zugspannung einstellbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65C 9/00**

IPC 8 full level

**B65C 9/08** (2006.01); **B65C 9/00** (2006.01); **B65C 11/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65C 9/0006** (2013.01); **B65C 11/004** (2013.01); **B65C 2210/0078** (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] DE 3104035 A1 19820114 - ESSELTE PENDAFLEX CORP [US]
- [A] DE 3337362 A1 19850425 - SCHAEFER ETIKETTEN [DE]
- [A] DE 2602546 A1 19770728 - ZWECKFORM WERK

Cited by

US5897681A; EP2165936A1

Designated contracting state (EPC)

DE DK ES FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0653353 A1 19950517**; DE 4338551 A1 19950518; JP H07267233 A 19951017

DOCDB simple family (application)

**EP 94115923 A 19941010**; DE 4338551 A 19931111; JP 27741594 A 19941111